
PROTOKÓŁ NR IX/15 

z posiedzenia IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 25 czerwca 2015 r. 
 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10.10.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2015 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2015 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uznania za pomniki przyrody drzew rosnących na terenie Gminy Wyszków; 

2) nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Gulczewo; 

3) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych, zwolnienia z obowiązku 

zbycia tych nieruchomości w drodze przetargu oraz w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży; 

4) uchylenia uchwały Nr VII/55/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 

2015 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki 

i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 4696/7, 4696/6 oraz części 

działek nr 6280/1 i 4696/10; 

5) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla zabudowy wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla 

działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 

i 4696/10; 

6) utworzenia Osiedla Nr 9 w Wyszkowie – jednostki pomocniczej na terenie miasta 

Wyszków; 

7) zarządzenia wyborów Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 7 w Wyszkowie; 

8) uchwała zmieniająca uchwałę Nr VII/61/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 kwietnia 2015 roku w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

9) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2015 – 2022; 

10) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok; 

11) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XVI/65/2003 r. Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 16 października 2003 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

Wyszków i nadania jej statutu;  
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12) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2014 r., 

13) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby do 

porządku obrad, po punkcie 8.13 wprowadzić punkt. 8.14 – uchwałę w sprawie utworzenia 

obwodu głosowania w Szpitalu w ogólnokrajowym referendum.  

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Radosław Biernacki. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1.  P. Lucyna Sosnowska; 

2. P. Andrzej Piątek; 

3. P. Rafał Salwin. 
 

Ad. 5. 

Protokół z VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 28 maja 2015 r. w wyniku głosowania 

jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za maj 2015 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7 

P. Szczerba poinformował, że jeden z mieszkańców centrum miasta zwrócił się z prośbą, aby 

służby porządkowe nie sprzątały ulic przy blokach po godz. 22.00. Cisza nocna zakłócana jest 

głośnym sprzętem, typu dmuchawy do odgarniania liści. Spytał, czy można uniknąć takich 

sytuacji? Następnie P. Szczerba poinformował, że na ostatniej komisji dowiedział się, że 

został wyłożony projekt zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków. Niestety wcześniej, taka informacja nie była zamieszczona 

ani na stronie internetowej Urzędu Miejskiego, ani nie była podana w prasie lokalnej. 

P. Szczerba uważa, że jest to nadrzędny dokument, który dotyka całego obszaru Gminy oraz 

wszystkich jej mieszkańców, w związku z czym komunikacja w tym obszarze jest niezwykle 

ważna. Spytał, do kiedy wyłożone jest studium, czy jest to pierwsze wyłożenie, czy 

ewentualnie będą kolejne wyłożenia i czy jest możliwość przedłużenia terminu wyłożenia 

studium? Następne pytanie P. Szczerby dotyczyło reklam wielkopowierzchniowych. 

Zauważył, że swego czasu, była informacja w prasie lokalnej, mówiąca o tym, że to plany 

zagospodarowania przestrzennego regulują temat umieszczania reklam na budynkach. 

Niestety przepisy te nie są egzekwowane, ponieważ w mieście, na budynkach wisi bardzo 

dużo takich wielkopowierzchniowych reklam. Ostatnio pojawiły się dwie bardzo duże 

reklamy salonu kosmetycznego na budynkach przy wjeździe do Wyszkowa – jedna na 

budynku komunalnym (wjazd do Wyszkowa od strony mostu kołowego), druga na budynku 
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WTBS – naprzeciwko stadionu. Spytał, kiedy i jak zostanie załatwiony ten temat oraz 

dlaczego nie przestrzega się zapisów prawa lokalnego? Wielkość jednej z reklam na pewno 

przekracza dopuszczalne normy.  

Burmistrz – P. Nowosielski odnośnie sprzątania na terenie miasta poinformował, że trudno 

jest sprzątać ulice w dzień, ponieważ wszędzie stoją samochody oraz ruch uliczny jest bardzo 

duży. Nie da się tego zrobić ze względów technicznych. Urząd zwróci uwagę firmie 

sprzątającej, aby maksymalnie ograniczyła używanie głośnych dmuchaw. Jeśli chodzi 

o reklamy wielkopowierzchniowe, Burmistrz poinformował, że skoro pojawiły się na 

budynkach komunalnych, to zakłada, że są podpisane odpowiednie umowy. Dodał, że nie ma 

skutecznego sposobu egzekwowania zapisanych w przepisach ograniczeń. Trzeba 

uświadamiać przedsiębiorców, którzy chcą reklamować swoje firmy, że są inne, skuteczne 

nośniki reklam.  

Odnośnie wyłożenia projektu studium, P. Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania 

Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że informacja o wyłożeniu 

studium ukazała się w prasie lokalnej, na stronie internetowej Urzędu Miejskiego oraz została 

przekazana wszystkim sołtysom. Uważa, że informacja na ten temat była szeroko 

rozpowszechniona. Studium będzie wyłożone do 2 lipca, natomiast uwagi można składać do 

23 lipca. Jeżeli zmiana studium, po złożonych uwagach będzie istotna, to wtedy studium 

będzie ponownie wykładane, a jeżeli zmiany nie będą istotne, to nie będzie ponownego 

wyłożenia tylko studium będzie uchwalane. P. Kozon poinformowała, że w pierwszym etapie, 

będzie uchwalana część północno – zachodnia Gminy, w drugim – miasto, a w trzecim – 

część wschodnio – południowa. 

P. Grzegorczyk – Sołtys Leszczydołu Nowin podziękowała gościom, którzy przybyli na 

festyn „Święto Leszczyny” oraz wszystkim tym, którzy pomagali przy organizacji festynu, 

a zwłaszcza P. Leszkowi Marszałowi oraz P. Markowi Wiśniewskiemu. 

P. Abramczyk nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi P. Szczerby, stwierdził, że żadna 

pora dnia nie jest dobra na sprzątanie miasta, ale kiedyś trzeba to zrobić. Następnie 

podziękował Komendantowi Straży Miejskiej za interwencję w sprawie wyrzucania śmieci 

przez nieuprawnione osoby do kontenerów Spółdzielni Mieszkaniowej. Taka prośbę 

skierował na poprzedniej sesji do Komendanta Straży Miejskiej i otrzymał informację, że 

Straż Miejska przeprowadziła kontrolę 20 podmiotów, w wyniku której okazało się, że 

szesnaście z nich miało podpisane umowy na wyrzucanie śmieci, natomiast sześć, takich 

umów nie miało. Zgodne z obowiązującymi przepisami, wobec tych podmiotów, zostało 

wszczęte postepowanie wyjaśniające. 

P. Nasiadka, w imieniu skarżących się mieszkańców, zwrócił się z prośbą o interwencję 

w sprawie malowania różnych napisów na znakach drogowych, murach i ścianach budynków. 

Poprosił, aby patrole policji częściej kontrolowały te zagrożone tereny, zwłaszcza wieczorną 

porą. 

P. Zaremba – Sołtys Lucynowa Dużego podziękował Burmistrzowi Wyszkowa za wsparcie 

i pomoc okazywaną Ochotniczej Straży Pożarnej w Lucynowie Dużym. Dodał, że w tym roku 

OSP obchodziła 80-lecie istnienia i trzeba przyznać, że podczas kadencji Burmistrza, 

pozyskano bardzo dużo środków finansowych oraz bardzo dużo zrobiono dla OSP. 
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Ad. 8. 

1) P. Kozon - Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uznania za pomniki przyrody 

drzew rosnących na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, że Zgromadzenie Sióstr 

Matki Bożej Loretańskiej w Loretto, wystąpiło z wnioskiem o uznanie za pomniki przyrody, 

pięciu dębów szypułkowych, rosnących na terenie Zgromadzenia. Zgodnie z przepisami, 

projekt uchwały został wcześniej przekazany do zaopiniowania przez Regionalną Dyrekcję 

Ochrony Środowiska. P. Kozon dodała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/78/15 w sprawie uznania za pomniki przyrody drzew 

rosnących na terenie Gminy Wyszków. 
 

2) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w miejscowości Gulczewo. Poinformowała, że proponuje się nadanie nazwy „Paprociowa” 

ulicy położonej w Gulczewie. Z wnioskiem o nadanie powyższej nazwy, wystąpiła do urzędu 

Pani Grażyna Mościcka. P. Kozon dodała, że proponowana nazwa, została pozytywnie 

zaopiniowana na posiedzeniu Komisji Promocji i Kultury w dniu 18 maja br.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/79/15 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

w miejscowości Gulczewo. 
 

3) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowych, zwolnienia z obowiązku zbycia tych nieruchomości 

w drodze przetargu oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży. Poinformowała, że powyższa nieruchomość składa się z dwóch działek 

o powierzchni 5.052 m² oraz o powierzchni 11.300 m². Łączna powierzchnia wynosi 

16.352 m², natomiast wartość oszacowana przez rzeczoznawcę majątkowego, to 874.890 zł 

(w tym: grunt – 439.542 zł oraz budynek – 435.348 zł). Po uwzględnieniu 99% bonifikaty, 

o którą występuje Ochotnicza Straż Pożarna w Gulczewie, kwota do zapłaty wynosi 

8.748,90 zł. P. Kozon dodała, że jedna z nieruchomości przeznaczona jest pod usługi 

oświatowe, ogólne, przeciwpożarowe, natomiast druga, na obszarze ok. 2000 m², pod 

zabudowę mieszkaniowo-usługową, mieszkaniową jednorodzinną oraz pod zieleń 

nieurządzoną. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Białek przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk uzasadnił, że Komisja Finansów i Gospodarki pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały, ponieważ kiedyś ta ziemia należała do mieszkańców Gulczewa 

i mieszkańcy przekazali ją pod budowę szkoły. Teraz, kiedy szkoły nie ma, nieruchomość 

powinna wrócić w ręce mieszkańców, czyli zgodnie ze złożonym wnioskiem - w ręce OSP. 

P. Abramczyk dodał, że cały czas, tym terenem zajmuje się Ochotnicza Straż Pożarna 

w Gulczewie. 

P. Szczerba uważa, że problem nie dotyczy sprzedaży nieruchomości, ale wielkości terenu, 

który ma zostać sprzedany OSP. W tym momencie teren ten jest w rękach Gminy, ale potem, 

gdy będzie własnością OSP, nie ma gwarancji, że również nie zostanie sprzedany. Z wyceny 

wynika, że wartość tej działki, to ok. 270.000 zł. P. Szczerba uważa, że zasadne jest 

sprzedanie działki, na której stoi budynek po byłej szkole, natomiast ma wątpliwości co do 

celowości sprzedaży tej drugiej działki. Wszyscy wiedzą, że OSP w Gulczewie działa prężnie, 

skupia część mieszkańców, ale niestety nie wiadomo czy wszyscy mieszkańcy utożsamiają 

się z jednostką OSP. Cały czas zastanawia się jak w tej sprawie zagłosuje. 

P. Wróbel poinformował, że cały teren ma dla mieszkańców Gulczewa wartość historyczną, 

sentymentalną i emocjonalną. Jest to perełka Gulczewa. O sprzedaży działki decyduje Walne 

Zgromadzenie. Nie wyobraża sobie, aby ktoś z mieszkańców wyszedł z inicjatywą sprzedaży 

działki. W OSP w Gulczewie jest ok. 50 strażaków, którzy reprezentują cały przekrój 

społeczeństwa. Co do sprzedaży tylko jednej działki, P. Wróbel poinformował, że aby OSP 

mogła samodzielnie utrzymać nieruchomość oraz budynek, który na niej się znajduje, musi 

mieć dwie działki, ponieważ, tylko ta większa, przynosi dochód.  

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka wypowiadając się jako strażak OSP w Kamieńczyku, 

zaznaczył, że jeżeli teren ten zostanie sprzedany straży, to strażacy będą o niego dbali. 

Przekonywał, że straż, to podstawa na wsi. Przekazanie im nieruchomości to duża wartość dla 

podniesienia dobrego samopoczucia jednostki. Przypomniał, że kilka sesji temu, radni 

sprzedali nieruchomość z bonifikatą innej instytucji. 

P. Gryz uważa, że P. Szczerba powinien złożyć konkretny wniosek w tej sprawie, ponieważ 

dyskusja prowadzona w ten sposób nie ma sensu. O wszystkim było mówione na komisjach. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/80/15 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych, zwolnienia z obowiązku zbycia tych nieruchomości w drodze przetargu 

oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 
 

4) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/55/15 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy 

wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 

6280/3, 6280/2, 4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. Poinformowała, że 

w dniu 30 kwietnia 2015 r. Rada Miejska w Wyszkowie podjęła już uchwałę w tej sprawie, 
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jednak Wojewoda Mazowiecki rozstrzygnięciem nadzorczym nr LEX-I.4131.108.2015.BŁ 

z dnia 29 maja 2015r. stwierdził nieważność w/w uchwały w części ustaleń, zawartych 

w tekście oraz na rysunku planu miejscowego, dotyczących jednostki terenowej 1.MW, 

stanowiącej teren zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej (brak zgody na 6-kondygnacyjną 

zabudowę oraz niedopuszczalna powierzchnia biologiczno–czynna). Ponieważ przedmiotowa 

uchwała nie została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego 

i nie wywołała żadnych skutków prawnych, Burmistrz proponuje uchylić powyższą uchwałę. 

P. Kozon dodała, że w drodze autopoprawki Burmistrza, w projekcie uchwały, na końcu § 1 

dodano zapis: „w części nieobjętej rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Mazowieckiego 

nr LEX-I.4131.108.2015.BŁ z dnia 29 maja 2015 r.”. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/81/15 w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/55/15 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy 

wielorodzinnej przy ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 

6280/3, 6280/2, 4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. 
 

5) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy 

ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 

4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. Poinformowała, że powyższy plan 

został poprawiony o zapisy zawarte w rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody 

Mazowieckiego. Plan przeszedł całą wymagana procedurę. W projekcie uchwały zamiast 

budownictwa 6-kondygnacyjnego wprowadzono budownictwo 5-kondygnacyjne, 

a powierzchnię biologicznie czynną zmieniono z 25% na 40%. P. Kozon dodała, że do planu 

nie zgłoszono żadnych uwag. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/82/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla zabudowy wielorodzinnej przy 

ul. Tadeusza Kościuszki i ul. Stefana Okrzei dla działek nr 5822/25, 6280/3, 6280/2, 

4696/7, 4696/6 oraz części działek nr 6280/1 i 4696/10. 
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6) P. Goździewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Osiedla Nr 9 w Wyszkowie – jednostki pomocniczej na terenie miasta Wyszków. 

Poinformowała, że Osiedla, jako jednostki pomocnicze, funkcjonowały na terenie miasta już 

przed 1990 rokiem. W latach 90-tych zostało utworzonych 12 Osiedli, natomiast na dzień 

dzisiejszy, pozostało ich 8. Wynikiem zlikwidowania Osiedli, była mała aktywność 

mieszkańców, co wiązało się z brakiem możliwości wyboru Przewodniczącego oraz Zarządu 

tych Osiedli. Jednym z Osiedli, które zostało zlikwidowane, było Osiedle Nr 9. Ostatni 

Zarząd Osiedla był tu wybrany w 1995 roku. W następnych latach nie udało się już wybrać 

ani Przewodniczącego Osiedla, ani Zarządu, ponieważ na zebrania nie stawiała się 

wymagająca liczba mieszkańców. W związku z tym, w 2009 roku, Osiedle Nr 9 zostało 

zlikwidowane. W 2015 roku, do Urzędu Miejskiego wpłynął wniosek, podpisany przez 

157 mieszkańców byłego Osiedla Nr 9, z prośbą o ponowne utworzenie tegoż Osiedla. 

P. Sekretarz poinformowała, że Osiedle Nr 9 obejmowałoby następujące ulice: I Armii 

Wojska Polskiego (od ulicy Prostej do ulicy Dworcowej), Dworcowa – strona południowa (od 

ulicy I Armii Wojska Polskiego do ulicy Stefana Okrzei), Generała Józefa Sowińskiego (od 

ulicy Prostej do ulicy Dworcowej), Prosta – strona północna, Stefana Okrzei (od ulicy Prostej 

do ulicy Dworcowej). P. Sekretarz dodała, że Osiedle może zostać utworzone na wniosek 

Rady Miejskiej lub z inicjatywy mieszkańców danego Osiedla. Z chwilą utworzenia Osiedla, 

na następnej sesji, powinna zostać podjęta następna uchwała, dotycząca przeprowadzenia 

konsultacji w sprawie statutu Osiedla.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk uważa, że utworzenie osiedla jest zasadne i jak najbardziej wskazane. Pozwoli 

to mieszkańcom współdecydować o swoim osiedlu. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/83/15 w sprawie utworzenia Osiedla Nr 9 w Wyszkowie – 

jednostki pomocniczej na terenie miasta Wyszków. 
 

7) P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 7 w Wyszkowie. Poinformowała, że do Urzędu 

Miejskiego wpłynął wniosek dotychczasowej Przewodniczącej Osiedla Nr 7 – P. Elwiry 

Czechowskiej, dotyczący rezygnacji z pełnionej funkcji (P. Czechowska zmieniła miejsce 

zamieszkania). W związku z tym, należy zarządzić przeprowadzenie wyborów 

uzupełniających na Przewodniczącego Osiedla. Termin wyborów upływa z dniem 31 sierpnia 

br. P. Sekretarz dodała, że Zarząd Osiedla funkcjonowałby dalej w niezmienionym składzie, 

pod warunkiem, że żaden z członków Zarządu nie złożyłby rezygnacji. Już wiadomo, że skład 

Zarządu ulegnie zmianie, ponieważ jeden z jego członków, właśnie złożył rezygnację 

z pełnionej funkcji. W takim przypadku, wybory uzupełniające do Zarządu ogłasza 

Przewodniczący Osiedla. Następnie P. Sekretarz poinformowała, że w skład Osiedla Nr 7 

wchodzą następujące ulice: Bankowa, Berka Joselewicza, Fryderyka Chopina, Generała 
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Józefa Bema, Generała Józefa Sowińskiego (od ul. Tadeusza Kościuszki do ul. Pułtuskiej), 

Ignacego Daszyńskiego, Kościelna, 11 Listopada (od ul. Tadeusza Kościuszki do 

ul. Pułtuskiej), Pułtuska - część południowa (od ul. Ignacego Daszyńskiego do przejazdu 

kolejowego), Stefana Okrzei (od ul. Tadeusza Kościuszki do ul. Pułtuskiej), Strażacka, 

Szkolna, Tadeusza Kościuszki - strona północna, Wąska. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował P. Elwirze Czechowskiej za dotychczasową 

współpracę.  

P. Czechowska również podziękowała Burmistrzowi, radnym oraz wszystkim urzędnikom, 

z którymi współpracowała przez cały okres bycia Przewodniczącą Osiedla.  

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/84/15 w zarządzenia wyborów Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla Nr 7 w Wyszkowie. 
 

8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr VII/61/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Poinformował, że zmiana w uchwale polega na zmianie w § 1 

zapisu „W załączniku do Uchwały Nr VI/61/15…” na „W załączniku do Uchwały 

Nr VII/61/15…”. Jest to błąd, który został wychwycony przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową, w związku z tym został przygotowany nowy, poprawiony już projekt 

uchwały. P. Skarbnik przeprosił za tę pomyłkę i poprosił o przyjęcie powyższej uchwały. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/85/15 zmieniającą uchwałę Nr VII/61/15 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, dotyczą aktualizacji stosownie do zmian 

budżetowych w zakresie wydatków inwestycyjnych, wieloletnich. P. Korczakowski dodał, że 

w drodze autopoprawki Burmistrza, w projekcie uchwały zostały zmienione wydatki na 

przebudowę drogi -ul. Osiedlowej w Rybnie (-75.000 zł) oraz przebudowę stadionu przy 

ul. Tadeusza Kościuszki (+25.000 zł). 
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P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/86/15 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2015 – 2022. 
 

10) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2015 rok. Poinformował, że do projektu uchwały, która omawiana była 

na komisjach, Burmistrz wprowadził kilka autopoprawek. Następnie Skarbnik omówił 

najważniejsze zmiany w budżecie, łącznie z wprowadzonymi autopoprawkami: 

1. w dochodach: 

1) dotacja na drogę dojazdową do pól w Gulczewie             100.000 zł; 

2) wpływy z podatku od nieruchomości od osób prawnych             248.000 zł; 

3) dotacja na projekt „Razem Bezpieczniej”     -8.000 zł; 

4) wpływy z różnych dochodów (odszkodowania)     2.216 zł. 

2. w wydatkach: 

1) budowa drogi dojazdowej do pól w Gulczewie              300.000 zł 

2) budowa ciągu pieszo-jezdnego w Rybienku Starym    15.000 zł; 

3) przebudowa drogi (ul. Osiedlowa) w Rybnie              -75.000 zł; 

4) przebudowa Placu Wyzwolenia (budowa chodników, zakup ławek,  

koszy, posianie trawy)                   80.000 zł; 

5) budowa ul. Sybiraków (wykonanie dokumentacji)               15.000 zł; 

6) budowa ul. Okrzei na odcinku od ul. 3 Maja (wykonanie dokumentacji)        25.000 zł; 

7) dokończenie budowy jednej z ulic na os. Zakręzie             130.000 zł; 

8) budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc postojowych           19.000 zł; 

9) zniesienie projektu „Wyszkowski Park im. Karola Ferdynanda 

Wazy edukuje mieszkańców – etap I” (nie udało się pozyskać wystarczających 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska)           -270.000 zł; 

10) modernizacja Parku Wazów (utwardz. terenu przy urządzeniach siłowych)  20.000 zł; 

11) zakup zabawek, sprzętów na place zabaw     50.000 zł; 

12) przebudowa stadionu przy ul. Tadeusza Kościuszki  

(na zapytanie ofertowe w zakresie przygotowania koncepcji)   25.000 zł. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/87/15 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2015 rok. 
 

P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady, za zgodą radnych, zgodnie z § 32.1 Statutu Gminy 

Wyszków, dokonała zmiany w kolejności realizowania porządku obrad. Punkt 8.14 - uchwała 

w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w ogólnokrajowym referendum, został 

przesunięty do punktu 8.11, natomiast pozostałe punkty porządku obrad, automatycznie 

uległy przesunięciu.  
 

11) P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu 

głosowania w Szpitalu w ogólnokrajowym referendum. Poinformowała, że 17 czerwca br. 

Prezydent RP – P. Bronisław Komorowski podpisał postanowienie o zarządzeniu 

ogólnokrajowego referendum w sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa. Referendum 

wyznaczono na 6 września br. W związku z tym, tak jak przy każdych wyborach, Rada 

Miejska powinna utworzyć odrębny obwód głosowania w szpitalu (w dniu przeprowadzania 

referendum w szpitalu musi przebywać co najmniej 15 wyborców).  

Komisje nie zajmowały się powyższym projektem uchwały.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/88/15 w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu 

w ogólnokrajowym referendum. 
 

P. Piórkowska - Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do godz. 12.00. 

Po przerwie P. Elżbieta Piórkowska wznowiła obrady sesji. 
 

12) Z-ca Burmistrza – P. Kowalewska przywitała młodzież szkolną, która przybyła na sesję 

w związku z podejmowaniem uchwały dotyczącej powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej. 

Następnie P. Kowalewska poinformowała, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XVI/65/2003 r. Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 16 października 2003 r. 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Wyszków i nadania jej statutu, był 

szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach Rady Miejskiej, w związku z czym, 

przypomni tylko że w stosunku do przedstawionej wcześniej uchwały, zostały wprowadzone 

następujące zmiany: 

a) uwzględniono w wyborach do Młodzieżowej Rady Miejskiej szkoły, znajdujące się na 

terenie Gminy Wyszków, ale prowadzone przez Stowarzyszenia; 

b) zmieniono tytuł uchwały; 

c) zmieniono nazwę z „Młodzieżowej Rady Gminy Wyszków” na „Młodzieżową Radę 

Miejską w Wyszkowie”  

Pozostałe zapisy w projekcie uchwały, w stosunku do omawianych na Komisjach, nie uległy 

zmianie. P. Kowalewska dodała, że przeprowadzono konsultacje z wszystkimi dyrektorami 

szkół i pomysł reaktywacji Rady został przez nich zaakceptowany.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 
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P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/89/15 zmieniającej uchwałę Nr XVI/65/2003 r. Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 16 października 2003 r. w sprawie powołania 

Młodzieżowej Rady Gminy Wyszków i nadania jej statutu. 

P. Piórkowska uważa, że to bardzo ważne, że taka Rada może powstać, bo dzięki temu, 

młodzież będzie mogła samodzielnie opiniować, podpowiadać czego oczekuje od dorosłych 

oraz czynnie uczestniczyć w życiu swojego miasta.  
 

13) Zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2014 rok. 

Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 r. 

Poinformował, że sprawozdanie finansowe (załącznik nr 3 do protokołu) zostało 

sporządzone zgodnie z przepisami o rachunkowości, zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych oraz zgodnie z rozporządzeniem w sprawie szczegółowych zasad rachunkowości 

oraz planów kont. Jest to sprawozdanie zawierające dane łączne, wynikające z bilansu 

jednostki samorządu terytorialnego, bilansów samorządowych jednostek budżetowych 

i samorządowych zakładów budżetowych. Dokument składa się z części tabelarycznej i części 

opisowej. Struktura sprawozdania to: łączny bilans za 2014 rok, łączny rachunek zysków 

i strat za 2014 rok, zestawienie zmian w funduszu jednostki za 2014 r. oraz informacja 

dodatkowa do sprawozdania finansowego. 

 W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu (załącznik nr 4 do 

protokołu), Skarbnik poinformował, że dochody Gminy wyniosły: 

1) Dochody ogółem – plan 108.151.180,94 zł, wykonanie 115.210.315,71 zł (106,53 %) 

w tym: 

a) dochody bieżące – plan 97.842.344,85 zł, wykonanie 101.920.322,17 zł (104,16 %); 

b) dochody majątkowe – plan 10.308.836,09 zł, wykonanie 13.289.993,547 zł (128,91 %). 

Struktura dochodów: 

a) dochody własne zrealizowano w 110,26 %; 

b) dotacje na realizacje zadań z zakresu administracji rządowej zrealizowano w 98,63%; 

c) subwencje zrealizowano w 100 %.  

d) dochody podatkowe: 

 udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych – wykonanie – 101,11%; 

 udział gmin w podatku dochodowym od osób prawnych – wykonanie – 133,48%; 

 podatek od nieruchomości – wykonanie – 115,08%; 

 podatek od środków transportowych – wykonanie – 113,78%; 

 opłata skarbowa – wykonanie – 106,96%; 

 podatek od czynności cywilnoprawnych – wykonanie – 114,26%; 

 podatek rolny i leśny – wykonanie – 120,34 %; 

 podatek od spadków i darowizn – wykonanie – 88,28%; 

 podatek od działalności gospodarczej osób fizycznych opłacany w formie karty 

podatkowej – wykonanie – 116,58%; 
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 opłata targowa – wykonanie 155,29%; 

 opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi – wykonanie – 116,23%. 

e) dochody z gospodarowania mieniem komunalnym: 

 w 2014 roku wpływy z tytułu gospodarki gruntami i nieruchomościami zrealizowano 

w wysokości 11.053,01 zł, co stanowiło 142,99 % realizacji planu. Na takie 

wykonanie złożyły się: 

 wpływy z opłat za zarząd, użytkowanie i użytkowanie wieczyste nieruchomości – 

w wysokości 277.352,70 zł co stanowi 115,56 % planu; 

 dochody z najmu i dzierżawy składników majątku – 494.194,89 zł, co stanowi 

98,84 %; 

 wpływy ze sprzedaży składników majątkowych – 10.084.478,52 zł, co stanowi 

146,36%; 

 wpływy z tytułu przekształcenia użytkowania wieczystego przysługującego 

osobom fizycznym, w prawo własności – 189.575,49 zł, co stanowi 189,58%. 

Następnie Skarbnik poinformował, że wydatki Gminy wyniosły: 

2) Wydatki ogółem – plan 119.706.322,94 zł, wykonanie 110.229.656,21 zł (92,08 %) w tym: 

a) wydatki bieżące – plan 95.376.062,06 zł, wykonanie 88.455.230,36 zł (92,74 %);  

b) wydatki majątkowe – plan – 24.330.260,88 zł, wykonanie 21.774.334,85 zł (89,49 %).  

Następnie Skarbnik poinformował, że Gmina pozyskała: 

a) dotacje na realizację zadań z zakresu administracji rządowej w wysokości 12.218.154 zł; 

b) dotacje na realizację zadań realizowanych na mocy porozumień z organami administracji 

rządowej – 238.960 zł; 

c) dotacje na realizację zadań realizowanych w drodze umów i porozumień między 

jednostkami samorządu terytorialnego – 1.601.466 zł; 

d) dotacje na realizację zadań finansowanych ze środków UE – 2.379.897 zł.  

Następnie P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawiła inwestycje 

zrealizowane w roku 2014 (załącznik nr 5 do protokołu).  

W sprawie przedstawionego projektu uchwały, Komisje zajęły następujące stanowiska: 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk uważa, że wszystkie inwestycje mogły zostać zrealizowane dzięki rozsądnej 

polityce finansowej Burmistrza, Skarbnika, radnych i pracowników urzędu. Łącznie wydano 

na nie w granicach 23 mln złotych i taki poziom utrzymuje się od kilku lat. P. Abramczyk 

uważa, że mieszkańcy docenili te starania i ciepło wyrażają się o wyglądzie miasta 

i zrealizowanych inwestycjach. Kiedyś za przykład dawano wszystkim Serock, Grodzisk 

i inne miasta, natomiast teraz słychać pozytywne opinie o Burmistrzu, o radzie, 

o pracownikach urzędu oraz realizowanych inwestycjach zarówno na wsi jak i w mieście. 

Poinformował, że będzie głosował za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi. 

P. Nasiadka poinformował, że przedstawione sprawozdanie z wykonania budżetu, jest 

w pewnym stopniu podsumowaniem dla tych radnych, którzy zostali ponownie wybrani do 
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Rady Miejskiej. Zauważył, że była wcześniej grupa radnych (P. Głowacki, P. Pękul), która 

twierdziła, że budżet Gminy powinien wynosić nie 70 mln zł, a 100 mln złotych, a za 

przykład do naśladowania dawała właśnie Serock czy Grodzisk. Ta grupa radnych zarzucała 

rządzącym, że nie potrafią zarządzać finansami, że zadłużają Gminę. Rzeczywistość jednak 

pokazała, że jest odwrotnie. P. Nasiadka uważa, że mądrość wyborców sprawiła, że 

większość radnych została ponownie wybrana na następną kadencję, wierząc w to, że 

zarówno Burmistrz, jak i Ci radni, dalej będą mądrze gospodarować finansami.  

P. Szczerba uważa, że patrząc na budżet przez pryzmat wskaźników, przychody w ostatnich 

latach rosły na poziomie 30%, natomiast wydatki na poziomie 50%. Co do wydatków na 

inwestycje, poinformował, że w poprzednich kadencjach wynosiły one ok. 28 i 23 mln zł. 

Wydatki na inwestycje w początkowym okresie ostatniej kadencji, to wydatki rzędu 14-

18 mln zł. Patrząc przez pryzmat ostatniego roku, P. Szczerba uważa, że największym plusem 

realizacji ubiegłorocznego budżetu jest niezaciągnięcie nowego kredytu oraz spadek 

zadłużenia. Zauważył również, że w 2014 roku nie wybudowano ul. Polnej ani drogi w Sitnie, 

natomiast nadwyżka, która pozostała z ubiegłego roku, jest wykorzystywana w roku 

bieżącym. P. Szczerba uważa, że ubiegłoroczny budżet był budżetem wyborczym, co widać 

np. przez wybudowanie chodników za kwotę ponad 3 mln zł, co stanowiło ok. 15% budżetu 

inwestycyjnego. Na chodniki, transport i łączność wydano ok. 60% budżetu, co skutkowało 

tym, że mniejsze wydatki przeznaczono na oświatę, kulturę, kanalizację czy wykupy gruntów.  

P. Abramczyk stwierdził, że potrzeby mieszkańców są na pewno dużo większe, ale i urząd 

i radni robią co tylko można, aby realizować jak najwięcej inwestycji. Trzeba jednak 

zauważyć, że zadłużenie Gminy nie wzrasta, a większość mieszkańców jest pozytywnie 

nastawiona do tego, co się robi w Gminie. 

P. Nasiadka uważa, że skoro wcześniej na terenie Gminy budowano drogi, np. ulicę Żytnią, 

to teraz przy tych drogach, ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców, trzeba wybudować 

chodniki. Nie zgadza się z twierdzeniem, że kanalizacja na terenie Gminy nie jest robiona. 

Wszyscy wiedzą, że wykonano kanalizację w Rybienku, w Rybnie, ale niestety nie ma zbyt 

dużo chętnych, żeby przyłączyć się do tej kanalizacji. 

Burmistrz – P. Nowosielski stwierdził, że dyskusja zeszła nie na rozpatrzenie wykonania 

budżetu za 2014 rok, ale na analizowanie budżetów z kilku ostatnich kadencji. Poinformował, 

że jesienią ubiegłego roku, zostały przeprowadzone badania społeczne, które wykazały, że 

mieszkańcy oczekują większych wydatków na ochronę zdrowia, na budowę dróg, chodników 

i ścieżek rowerowych. W związku z tym, urząd odpowiada na zapotrzebowanie 

społeczeństwa. Burmistrz zaprzeczył, jakoby budżet 2014 roku był budżetem wyborczym. 

Gdyby tak było, to Gmina zaciągnęłaby nowy kredyt. Poinformował również, że bezrobocie 

w Gminie było na dosyć niskim poziomie, co przyczyniło się do wzrostu dochodów od osób 

fizycznych i osób prawnych, które działają na terenie Gminy Wyszków. Uważa, że 

wykonanie budżetu za 2014 rok, nie potrzebuje obrony. Zarówno w dochodach jak 

i w inwestycjach, to wykonanie było na zadowalającym poziomie. Uważa, że analizując 

wykonanie ubiegłorocznego budżetu, na podkreślenie zasługuje m.in. przebudowa 

ul. 11 Listopada. Burmistrz zaznaczył, że daleko jeszcze wszystkim do samozadowolenia, 

ponieważ ambicje wszystkich są większe. Podziękował radnym, pracownikom urzędu oraz 

wszystkim tym, którzy współpracowali przy realizacji budżetu w 2014 r.  
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P. Szczerba ripostował, że w 2014 r. o ok. 2 mln wzrosły wydatki na chodniki, a właśnie w to 

miejsce mogła być robiona ul. Polna lub droga w Sitnie. Co do wydatków na oświatę, to 

poinformował, że zmalały one w 2014 r. w porównaniu do wskaźników inwestycyjnych na 

drogi i chodniki. Tak jak Burmistrz, P. Szczerba uważa, ze dyskusja niepotrzebnie zeszła na 

analizę wcześniejszych budżetów, ale czasami wykonanie  budżetu z roku poprzedniego 

trzeba rozpatrywać w różnym kontekście. Kończąc dyskusję, uważa, że trzeba realizować to 

czego oczekują mieszkańcy, ale żeby nie iść w samouwielbienie, dobrze jest usłyszeć głos 

z tej drugiej strony. 

Burmistrz – P. Nowosielski uzupełnił, że pod pozycją „chodniki” kryją się nie tylko 

chodniki, ale również ścieżki rowerowe, zatoki parkingowe i parkingi. Wysokie wydatki 

w 2014 r. na pozycję „chodniki”, spowodowane było wybudowaniem kilkuset miejsc 

parkingowych w śródmieściu Wyszkowa oraz budowa chodnika przy ul. Sowińskiego – ulicy 

będącej w zarządzie Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

P. Wróbel uważa, że zarządzanie budżetem Gminy jest prawidłowe. Trudniej było kiedyś, 

kiedy to wszystkim dawał się we znaki kryzys gospodarczy. Stwierdził, że skoro Gmina 

wtedy sobie poradziła, to i teraz nie będzie żadnego problemu. 

P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady przekazała prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącej 

Rady – P. Kukwie. 

P. Piórkowska uważa, że wszystkim potrzebna jest merytoryczna dyskusja a nawet krytyka, 

ale trzeba przyznać, że w Gminie Wyszków nie widać kryzysu. Zauważyła, że i P. Szczerba 

często przytakuje i często potwierdza, że to co się tu dzieje, to dziej się dobrze, za co 

podziękowała P. Szczerbie. Nawiązując do wcześniejszych wypowiedzi, uważa, że 

w ubiegłym roku, na oświatę przekazano dużą kwotę pieniędzy. Wydatki na inwestycje 

oświatowe wyniosły ponad 2,5 mln zł. Zastanawia się, kto oprócz Komisji Oświaty, był 

w gminnych szkołach? Uważa, że gminne placówki oświatowe wyglądają bardzo dobrze.  

P. Kukwa przekazała prowadzenie sesji P. Piórkowskiej. 

P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka podziękował za wszystkie dotychczasowe inwestycje 

wiejskie. Uważa, że w poszczególnych wsiach są one widoczne co nie znaczy, że sołtysi nie 

będą upominać się o nowe.  

P. Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 stwierdził, że podobają mu się konsultacje 

Burmistrza z mieszkańcami Wyszkowa. Uważa, że Burmistrz potrafi wyjść do ludzi i słuchać 

głosu wyborców. Poinformował, że przed ostatnimi wyborami P. Głowacki straszył 

mieszkańców, że targ zostanie sprzedany, co nie było prawdą. To samo dotyczyło stadionu. 

Tu też mówiono, że stadion zostanie sprzedany, przeniesiony, a okazało się, że po 

przeprowadzonych konsultacjach, stadion pozostał tu, gdzie jest. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/90/14 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. 
 

14) P. Piórkowska – Przewodnicząca Rady poinformowała, że następnym projektem 

uchwały jest projekt w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Następnie odczytała Uchwałę nr Os.189.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 kwietnia 2015 r. w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Wyszkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 

2014 r. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

P. Wyszyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 21 maja 2015 roku, 

Komisja Rewizyjna badała wykonanie budżetu Gminy Wyszków za 2014 rok, zapoznała się 

z dokumentacją związaną z wykonaniem budżetu, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Skarbnika, Naczelnika Wydziału Inwestycji i Z-cę 

Skarbnika. Następnie P. Wyszyński odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 21 maja 

2015 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium za 2014 r. (wniosek 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Gminy Wyszków za rok 2014 i wystąpiła do Rady Miejskiej 

w Wyszkowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa - Panu Grzegorzowi 

Nowosielskiemu. Następnie P. Wyszyński odczytał Uchwałę nr Os.254.2015 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 maja 2015 r. 

w sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej 

w Wyszkowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa za 2014 r. 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

W sprawie projektu uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa, 

Komisje zajęły następujące stanowiska: 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki.  

P. Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Wyszyński przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Szczerba uważa, że na absolutorium składa się szeregi innych elementów, o których warto 

wspomnieć. Jednym z takich elementów jest np. sprawa stadionu. Niestety 2014 rok nie 

przyniósł dobrych doświadczeń jeśli chodzi o stadion. Na marcowej sesji (ubiegłego roku) 

dyskutowano na ten temat, ale zapadła decyzja, że sprawa stadionu zostaje odłożona w czasie, 

tzn. do czasu przeprowadzenia wyborów samorządowych. W tym roku podjęto decyzję, że 

stadion pozostaje na tym samym miejscu, zostanie tylko wyremontowany i rozbudowany. 

Gdyby wcześniej o tym wiedziano, to już w 2014 roku można było rozpocząć prace oraz 

próbować pozyskiwać środki finansowe, ponieważ wtedy była taka możliwość. P. Szczerba 

uważa, że zawiodła również w tej sprawie komunikacja ze społeczeństwem. Tak jak zawsze 

twierdził, wiele spraw powinno być dyskutowane i omawiane na sesjach, a nie tylko na 

komisjach. Wszystkie dyskusje z sesji, dzięki prasie, docierają do dużej grupy mieszkańców, 

natomiast z komisji niestety do niewielkiej. P. Szczerba zwrócił uwagę, że profil 

facebookowy, który również służy do komunikacji, ruszył dopiero w tym roku. Uważa, że 

właśnie brak komunikacji spowodował, że przekazywano m.in. błędną informację, mówiącą o 

tym, że jeden z komitetów wyborczych straszył przed wyborami, że targowisko miejskie 

zostanie sprzedane. Nie było to prawdą, ponieważ ten komitet wyborczy informował tylko, że 

targowisko nie zostanie sprzedane, jeżeli przedstawiciele tego komitetu zostaną wybrani. 

Uważa, że te dwie informacje, zasadniczo różnią się między sobą.  
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Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, że zgodnie z pismem z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, dotyczącej procedury absolutoryjnej, wynika, że wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium powinien zawierać uzasadnienie odnoszące się do 

wykonania budżetu na podstawie złożonych sprawozdań z wykonania budżetu. Z treści 

uchwały absolutoryjnej powinno wynikać, że została ona podjęta na podstawie rozpatrzonego 

sprawozdania za rok 2014. W piśmie zaznaczono, że nie udzielenie absolutorium z przyczyn 

innych niż z tytułu wykonania budżetu, stanowi istotne naruszenie prawa.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że do tej pory uważał, że skoro zapadała decyzja 

pozostawienia stadionu na tym samym miejscu, to więcej nie będzie sporów na ten temat. 

Teraz nie wie, czy Panu Szczerbie chodzi o najlepsze rozwiązanie dla stadionu, czy o to, żeby 

konsultacje społeczne trwały bez końca. Przypomniał, że konsultacje się odbyły. 

Przeprowadzono je z zarządami wszystkich klubów i środowisk sportowych, ze wspólnotami 

i spółdzielniami mieszkaniowymi, które w okolicy mają swoje budynki, z dyrektorem LO, ze 

Starostwem Powiatowym, z radnymi. Zostały przeprowadzone badania, dotyczące opinii 

społecznej na ten temat, gdzie mieszkańcy podzielili się po równo: jedni za przeniesieniem 

stadionu w nowe miejsce drudzy za pozostawieniem stadionu na tym samym miejscu (część 

osób nie miała zdania na ten temat). Burmistrz uważa, że jest czas na opinie, ale jest także 

czas na decyzje. Można opiniować ten temat jeszcze przez następne lata, ale wtedy stadion 

zostanie wybudowany po 2020 roku. W związku z tym, że wszyscy są zgodni co do 

lokalizacji stadionu, to poprosił, aby więcej już nie wracać do tematu konsultacji. Uważa, że 

konsultacje mają wtedy sens, kiedy decyzja nie została jeszcze wypracowana. Następnie 

Burmistrz poprosił, aby nie wypominać sobie tego, co kiedyś nie było zrobione, skoro teraz 

już zostało to zrobione np. uruchomienie profilu na facebooku. Co zaś dotyczy targowiska, 

Burmistrz poprosił o trochę spokoju, ponieważ łatwo jest nastraszyć ludzi, że nie będą mieli 

miejsc pracy, a to nie jest prawdą. Targowisko nie tylko zostanie, ale będzie systematycznie 

modernizowane. Burmistrz poinformował, że wszystko to, o czym przed chwilą powiedział, 

nie ma wpływu na udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium. 

P. Szczerba poinformował, że poruszone przez niego tematy częściowo dotyczą 

przedstawionego sprawozdania za 2014 r. i mają wpływ na absolutorium, natomiast niektóre 

nie mają wpływu na absolutorium, ale łączą się z tematami przedstawionymi w sprawozdaniu.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr IX/91/15 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyszkowa. 

Następnie P. Piórkowska, w imieniu radnych, pogratulowała Burmistrzowi uzyskanego 

absolutorium oraz podziękowała za rozważne i racjonalne dysponowanie budżetem gminy. 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował wszystkim za współpracę w 2014 roku.  
 

Ad. 9. 

P. Abramczyk wracając do stadionu, poinformował, że temat ten wywołany był w ubiegłym 

roku przed wyborami, przez pewną grupę osób. Burmistrz zdecydował wtedy, że zanim 

zapadnie jakakolwiek decyzja, to wcześniej zostaną przeprowadzone konsultacje 

z mieszkańcami i jeżeli mieszkańcy zdecydują, że stadion zostaje tu gdzie jest, to tak będzie. 
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P. Abramczyk uważa, że skoro decyzje zostały już podjęte, to temat stadionu powinien być 

zamknięty. Uważa również, że gdyby wszyscy radni przychodzili na spotkania, na które 

zaprasza Burmistrz, to do tych wszystkich, niepotrzebnych dyskusji by nie dochodziło.  

P. Szczerba spytał, czy mógłby uzyskać informacje, jakie były warunki pozwolenia na 

powieszenie banerów na budynkach w mieście? Następnie poinformował, że na sprostowanie 

zasługuje informacja P. Kozon, dotycząca podania do publicznej wiadomości projektu zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wyszków. 

P. Szczerba podtrzymał swoje zdanie, że niestety wcześniej, taka informacja nie była 

zamieszczona na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Dodał, że właśnie sprawdził 

historię strony urzędu od stycznia br. i takiej informacji tam nie znalazł. Chciałby również 

zamknąć dyskusję w kwestii stadionu, dotyczącą 2014 roku. Następnie poinformował 

P. Abramczyka, że nie był na ostatnim spotkaniu zorganizowanym przez Burmistrza, 

ponieważ miał ważne sprawy rodzinne, ale wcześniej kontaktował się z Burmistrzem 

i wiedział, czego to spotkanie będzie dotyczyło.  

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że wystąpi do wszystkich zarządców 

nieruchomości gminnych, aby reklamy, które znajdą się na ich obiektach, były zamieszczone 

zgodnie z prawem zagospodarowania przestrzennego. Co do samych uregulowań prawnych 

w tej sprawie, Burmistrz poinformował, że trzeba wystąpić o nie do WTBS, ponieważ to 

WTBS jest stroną zawierającą umowy na zamieszczenie reklam. 

P. Wróbel w imieniu mieszkańców Gulczewa oraz Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Gulczewie, podziękował Burmistrzowi oraz radnym za podjęcie uchwały, wyrażającej 

zgodę na sprzedaż z bonifikatą na rzecz OSP, nieruchomości położonych w Gulczewie. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie i udział 

w obradach sesji i o godzinie 13.50, uznając porządek obrad IX zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Radosław Biernacki   Elżbieta Piórkowska 


